
1 Om met de deur in huis te vallen: 
hebt u affiniteit met beleggen?
“Jazeker. Beleggen is bij 
uitstek het instrument 

voor langetermijnvermogensop-
bouw. Zelf beleg ik voor mijn 
pensioen en voor de studie van 
mijn kinderen. Mijn oudste zoon 
is meer dan geïnteresseerd in 
beleggen, de tweede praat er bij 
tijd en wijle over met ons. Het 
spreekt mij zeer aan dat ze het 
graag hebben over zowel onze 
eigen resultaten en vooruitzich-
ten, als over de betekenis van het 
wereldtoneel voor aandelenmark-
ten en beleggers. 

De strikte complianceregeling 
van de VEB beperkt mij overigens 
in mijn beleggingsmogelijkheden. 
Beleggen in Nederlandse aande-
len is uit den boze.”

2 Hoe hebt u de VEB leren kennen?
“De VEB ken ik al vele 
jaren vanuit mijn vorige 
functies bij enkele beurs- 

genoteerde ondernemingen. Als 
vicevoorzitter en interim-voorzit-
ter van de rvc van ABN Amro heb 
ik regelmatig van gedachten ge- 
wisseld met de VEB in de voor- 
bereiding op aandeelhoudersver-
gaderingen (ava’s). Tijdens de ava’s 
heb ik de VEB ervaren als scherp, 
kritisch, constructief en fair en 
heb ik mijn voordeel gedaan met 
hun observaties en vragen.

In het voorjaar van 2021 heeft 
de toenmalige bestuurder Paul 
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INTERVIEW STEVEN TEN HAVE

Steven ten Have en George Möller werden in juli 2021 benoemd tot 
commissaris van de VEB. De algemene vergadering benoemde op 1 juni van dit 
jaar Marleen Janssen Groesbeek tot derde commissaris. Daarmee is het toezicht 
op de VEB op de gewenste sterkte gekomen. Graag stellen de commissarissen 
zich aan de leden voor. In deze editie een interview met Steven ten Have.

Koster gepolst of ik een voordracht 
tot voorzitter zou willen aanvaar-
den. In eerste instantie ging het 
om een interim-periode. Het ver- 
zoek van Paul Koster vond ik een 
eer en genoegen. Ook de combina-
tie met de voordracht van George 
Möller, voormalig topman van 
Euronext, speelde daarbij een 
positieve rol. George weet als geen 
ander hoe beleggingsmarkten 
functioneren en is ook een ervaren 
bestuurder. Samen met mijn ken- 
nis en ervaring rondom corporate 
governance, wordt met onze com- 
binatie een groot deel van het veld 
waarin de VEB opereert, bestre-
ken. Wat naar ons oordeel nog 
welkom was, was meer specifieke 
relevante kennis over duurzaam 
beleggen. Met de recente benoe-
ming van Marleen Janssen Groes- 
beek is daarin nu ook voorzien.” 

3 
Hoe hebt u kennisgemaakt met de 
organisatie van de VEB?
“Met de organisatie en het 
team van de VEB heb ik 

echt kennisgemaakt toen ik een 
aantal jaren geleden meerdere 
discussies heb geleid over het ven- 
nootschappelijk belang en de stra- 
tegie van de VEB. Tijdens die dis- 
cussies heb ik de deskundigheid, 
gedrevenheid en variëteit binnen 
het team mogen ervaren. Het is 
een thema dat juristen en econo- 
men nogal bezighoudt en waaron-
der zo ongeveer alle aspecten van 
het bestaan van een onderneming 

“ We ervaren keer op keer 
hoe essentieel de leden zijn”
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